
 
PROCES – VERBAL 

 

Încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare (online) a  Consiliului  local   

municipal Târgu Mureş  din data de  9 octombrie 2020 

 

 

 

 

Din totalul de 21 de consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi la  şedinţă 12  

consilieri locali. Absentează domnii consilieri: Matei D., Miculi V., Todoran R., Benedek 

Th., Bratanovici C., Tatar L., Peti A., Magyary E. şi Makkai G.  

Dl. consilier Papuc: - Trecem la ordinea de zi. Înainte de ordinea de zi, avem de 

votat procesul verbal al ședinței din 30 iulie 2020 și procesul verbal al ședinței din 20 august 

2020. Dacă e cineva împotrivă la aceste două procese verbale? Ok. Mulțumesc. Au fost 

adoptate.  

Şi acum avem convocatorul, Dispoziție primarului din 6 octombrie 2020, se 

convoacă ședința extraordinară a Consiliului local, de astăzi, cu un singur punct pe ordinea 

de zi.  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat încheiat între 

Agenția pentru Dezvoltare Regională Centru și U.A.T. Municipiul Târgu Mureș pentru 

realizarea proiectului: ”Sprijin la nivelul Regiunii Centru pentru pregătirea de proiecte 

finanțate din perioada de programare 2021-2027 pe domeniile mobilitate urbană, regenerare 

urbană, centre de agrement/baze turistice (tabere școlare), infrastructură și servicii publice 

de turism, inclusiv obiectivele de patrimoniu cu potențial turistic și infrastructură rutieră de 

interes județean, inclusiv variante ocolitoare și/sau drumuri de legătură”, ce va fi depus la 

finanțare în cadrul Programului Operaţional Asistență Tehnică 2014 –2020. 

Dl. consilier Papuc: - aici avem varianta a 2-a, e explicitată de fapt mult mai  bine. 

Prima variantă era cu titlul mult mai general, a doua variantă este, la art. 2 se spune exact 

despre ce este vorba. Și este varianta cea mai completă după ce ne-am consultat cu 

specialiștii de la ADR Centru. Asta pentru care să fie, fiind perioada așa de scurtă nu mai 

puteam modifica hotărârea dacă nu era bună, și atunci ieri după discuțiile pe care le-am avut 

și eu personal cu Dana Ijac la ADR Centru am refăcut, e o mică modificare la art. 2, în rest e 

identic proiectul de hotărâre așa cum îl aveți în mapă.  

Bun, deci supun la vot ordinea de zi prima dată. Dacă cineva e împotrivă? Nu. 

Mulțumesc. Și, supun la vot proiectul de pe ordinea de zi.  

Dacă e cineva împotrivă? 

Dl. consilier Vajda: - Varianta 2, da? 

Dl. consilier Papuc: - Da, Varianta a doua. Bun, deci nu e nimeni împotrivă. 

Proiectul a fost adoptat, şedința, s-a epuizat ordinea de zi, dacă mai sunt alte discuții la 

punctul diverse?  



Dl. consilier Papai: - Am văzut că Prefectura ne-a notificat Rectificarea bugetară 

din  iulie, așa complet, întreg?  

Dl. consilier Papuc: - Am văzut și eu că s-a pus la informări. Da, e ciudat. 

Dl. consilier Papai: - Și parcă până acuma se lucra de genul ne notifica pe noi să 

modificăm ceva, nu direct în Tribunal.  

Dl. consilier Papuc: - Da, adică ne spunea „să aveți în vedere că cutare nu respectă 

criterii de legalitate și ori să punem la vot, ori să  revocaţi sau ceva să faceți”. 

Dl. consilier Papai: - Exact. 

Dl. consilier Papuc: - Da de data asta văd că nu s-a întâmplat  așa, ci direct ne-au 

atacat în contencios administrativ. 

Dl. consilier Papai: - Da, dar fiind vorba de bani, de buget nu știu ce urmări poate 

să aibă chestia asta.  

Dl. consilier Papuc: - Păi vă dați seama că, noi am mai avut o rectificare de atunci, 

n-are efecte. Pentru că fiecare hotărâre de consiliul local, chiar și de rectificare, practic are 

valoare juridică singură. 

Dl. consilier Bălaș: -  Eu cred că tot pentru articolele alea 8 și 10 cu angajări. 

Dl. consilier Papuc: - Probabil, probabil. 

Dl. consilier Bălaș: -   Domnul președinte vedeți că și domnul Bakos a intrat a scris 

pe chat că are dificultăți de comunicare, dar era prezent.  

Dl. consilier Papuc: -  Da, cred că era prezent și probabil și-a manifestat și el votul, 

deci 12 voturi au fost pentru.  

Bun dacă mai sunt alte luări de cuvânt? Nu mai sunt. Vă mulțumesc frumos pentru 

participare și pentru că am și votat proiectul de hotărâre, și vă doresc un week-end frumos. 

Dl. consilier Papai: - Să sperăm că este ultima ședință de consiliu. 

Dl. consilier Papuc: - Ultima, și eu cred. 

Dl. consilier Vajda: -  să ne vedem sănătoși și în alte circumstanțe 

Dl. consilier Bălaș: - Da uite, Domnul Bakos, să trăiți! 

Dl. consilier Bakos: - Am ajuns și eu. 

Dl. consilier Papuc: - felicitări pentru cartea lansată 

Dl. consilier Bakos: - Am prins votul?  

Dl. consilier Papuc: - Ați prins, ați prins. Ați votat pentru 

Dl. consilier Bakos: - Sunt pentru. Sper că ați remarcat faptul că am făcut istorie. 

Suntem primul Consiliu care a făcut ședință după ce au fost alegerile. 

Dl. consilier Papuc: - Da, așa este. Vă mulțumesc, declar ședința închisă vă doresc 

week-end plăcut. 

 

 

 
                Dl. consilier  Papuc Sergiu   – preşedinte de şedinţă _________________________ 

                D-na Buculei Dianora Monica  - p. Secretarul general al  munic. Târgu Mureş ____ 

 

 


